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§ 5   

Fler utegym i och omkring Enskede – svar på 
medborgarförslag 

Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnds beslut 

Förvaltningens tjänsteutlåtande åberopas som svar på 

medborgarförslag om fler utegym i anslutning till grönområden i 

stadsdelsområdet. 
 

 

 

Ärendet 

Stadsdelsnämnden har mottagit ett medborgarförslag om att anlägga 

ett enklare utegym i anslutning till grönområden i stadsdelsområdet, 

t.ex. vid Enskede och Gubbängens idrottsplatser, Svedmyraskogen 

samt Bandängen i Bandhagen.   

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 1 oktober 2013. 

Dnr 564-2013-1.2.4. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde framställda förslag till beslut mot varandra och 

fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag. 

 
Yrkanden 

Ordföranden Anders Hellström m.fl. (M), ledamoten Lena Kling (FP) 

yrkade bifall till förvaltningens förslag. 

Ledamoten Magnus Dannqvist, tjänstgörande ersättaren  

Lars Sterneby yrkade bifall till eget förslag till beslut. 

 

 
Reservation 

Ledamöterna Magnus Dannqvist, Parvin Araghi, tjänstgörande 

ersättaren Jimmy Lindgren alla (S), tjänstgörande ersättaren  

Lars Sterneby (V) reserverade sig mot beslutet till förmån för det egna 

förslaget; 

”1. Förvaltningen uppdras att återkomma med en inventering av 

befintliga utegym och motsvarande anläggningar med förslag till 

kompletteringar 

2. Medborgarförslaget tas upp till ny prövning när inventeringen är 

klar. 
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Medborgarförslaget tar upp frågan om enklare motionsanläggningar 

för spontanidrott i stadsdelens område. Som förvaltningens svar 

belyser är sådana ojämnt fördelade över stadsdelen. Tillgänglighet och 

tillgång till dylika är en förutsättning för nyttjande varför en 

inventering av befintliga utegym och motsvarande anläggningar med 

förslag till kompletteringar föreslås, innan beslut fattas om 

medborgarförslaget.” 

 

 

  


